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Obec Tibava, Tibava 131, 073 01 Sobrance 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

zo ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA KONANÉHO DŇA 16.12.2022 

o 18.00 HOD. 

v zasadačke Obecného úradu v Tibave 

 

 

 

PRÍTOMNÍ : 

 

STAROSTA OBCE:                   Marián Čuhanič 

 

POSLANCI:                    Mgr. Dávid Bilohlavek, Mgr. Šulganová Barbora,  Marcin Marián, 

Viňanská Marcela, Kudelás Peter, Lukačko Marcel 

 

HLAVNÝ KONTROLÓR OBEC TIBAVA ( HKO ): Jaroslav Majoroš 

      

ZAPISOVATEĽ ZÁPISNICE:  Bc. Monika Lukačková          

          

HOSŤIA :     Paula Fečiková, Jozef Hadvab, PaedDr. Valéria Hadvabová, Peter Palko, Peter 

Materna, Ján Hirák 

 

 

 

 

1. Otvorenie 
Zasadnutie zo dňa 16.12.2022 otvoril a viedol starosta Marián Čuhanič. V úvode starosta obce 

privítal všetkých prítomných . Mgr. Marek Kasič sa ospravedlnil za neprítomnosť z dôvodu PN. 

Na zasadnutí boli prítomní 5 zo 7 poslancov, preto bolo konštatované, že obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. Neskôr bol prítomný i poslanec Marián Marcin. 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Zapisovateľkou bola určená Bc. Monika Lukačková a za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

Mgr. Dávid Bilohlávek a Mgr. Barbora Bodnárová 

 

 Všetci prítomní schválili zapisovateľa i overovateľov zápisnice. 
            ZA:   5 

 PROTI:   0   

 ZDRŽALO SA : 0 

 

 

3. Schválenie programu rokovania 

Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia OZ a z dôvodu neprítomnosti pána Miloša 

Paula, ktorý by rád vysvetlil a bol prítomný pri schvaľovaní osobitného zreteľa, navrhol vypustiť 

osobitné zretele z dnešného zastupiteľstva. Rodina Hadvabová nemala námietky, avšak mala 
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prosbu, aby im zastupiteľstvo venovalo pár minút, aby sa mohli k celej ich záležitosti vyjadriť 

a nechať poslancom dostatok času na premyslenie. 

 

Všetci prítomní poslanci súhlasili s programom zastupiteľstva zo dňa 16.12.2022 a s vypustením 

bodov : Osobitný zreteľ Miloš Paulo a Osobitný zreteľ Paulína Hadvábová. 

 

            ZA:   5 

 PROTI:   0   

 ZDRŽALO SA : 0 

 

Poslanec Mgr. Dávid Bilohlavek navrhol, či by nebolo možné si vyhotoviť zvukový záznam zo 

zasadnutia obecného zastupiteľstva, keďže je overovateľom zápisnice (ako argument dodal, že 

v meste Sobrance sú obecné zastupiteľstvá dokumentované videozáznamom, považuje to za 

normálnu vec). K tomuto podnetu sa pripojil i hlavný kontrolór obce p. J. Majoroš. 

 

Všetci prítomní poslanci súhlasili, aby si prítomní mohli vyhotoviť zvukový záznamu na overenie 

zápisnice. 

 

            ZA:   5 

 PROTI:   0   

 ZDRŽALO SA : 0 

 

Občan Peter Palko dal podnet, že ešte v roku 2020 bolo schválené p. Hořinkovi namontovanie 

rozhlasu. Občan vyzval starostu obce, aby zastupiteľstvo zadalo termín, kedy to bude vybavené, 

keďže už prešli dva roky a nič sa nepohlo. Starosta obce potvrdil, že áno prešla určitá doba, no 

musíme brať do úvahy aj situáciu Covid 19, v ktorej sme uprednostňovali iné priority. S realizáciou 

tejto myšlienky sa už začalo, kedže bola požiadavka i vyvýšiť stĺp, čo sa zrealizovalo. Zvyšok, ako 

namontovanie rozhlasu mal dokončiť František Hadváb. Bola požiadavka na svetlo, ktoré obec má 

k dispozícií, avšak potrebujeme elektrikára, ktorý to celé namontuje. Občan Peter Palko navrhol, že 

kontaktuje občana Františka Hadvaba.  

 

Všetci prítomní poslanci súhlasili s montážou rozhlasu i osvetlenia a s oslovením občana Františka 

Hadvába.  

 

            ZA:   5 

 PROTI:   0   

 ZDRŽALO SA : 0 

 

Poslankyňa Mgr. Barbora Šulganová mala prosbu na zastupiteľstvo, a to ohľadne veci, že bola 

kontaktovaná občanom p. Pajdičom, že vo vrchnej uličke sú veľké výmole, či nie je možné aspoň 

teraz počas zimy to niečím vyplniť. Starosta obce informoval, že vie o danej situácií, preto mal pred 

voľbami návrh pred zastupiteľstvom, aby sa vrchné uličky potiahli z vlastných zdrojov asfaltom, no 

žiaľ to neprešlo OZ. Starosta obce dodal, že plátanie výmoľov asfaltovou drťou nikam nevedie, 

pretože to dlho nevydrží.  

 

Poslanec Peter Kudelas mal otázku ohľadne dodatku pre futbal a to konkrétne, v akom stave je daný 

dodatok, či je možne ho podpísať. Starosta obce im odovzdal Dodatok č. 1 pre FK Tibava na 

kontrolu a schválenie.  Oboznámil ich, že dodatok je od dnešného dňa (16.12.2022) na stránke obcí 

už vyvesený. Starosta obce informoval, že mál, i má informáciu, že kluby, ktoré disponujú vlastným 

IČOm a majú rozpočet nad 5000 €, musia viesť podvojné účtovníctvo. A s tým budú spojené 

i ďalšie náklady. 
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Poslanec Mgr. Dávid Bilohlavek mal otázku ohľadne uličky pri rod. Hredzákovej, kde je potiahnutý 

nový asfalt a je už i vyrezaný, či je to v dôsledku poruchy. Na to mu bolo vysvetlené, že v obci je 

starý vodovod a žiaľ k takýmto poruchám bude dochádzať i častejšie. 

 

Poslankyňa Mgr. Barbora Šulganová poprosila o pár minút a doplniť do programu bod – projekt 

Skvalitnenie a rozšírenie - MŠ ihrisko, kde je možné požiadať o 20 000 € a spoluúčasť je 5 %, čo je 

1000 € . 

 

Občania Ján Hirak a Peter Materna mali prosbu o dotáciu pre Rybník – Kaprík Tibava cca 2 000 € 

na rok. Informovali OZ, že už 6 rokov financujú rybník z vlastných zdrojov, čo nie je malá položka 

– úprava terénu, zarybnenie rybníka . Deti odchádzajú a už sa ani nevrátia, keď je prázdny rybník. 

Tento rok mali veľký úhyn rýb.  

 

Všetci prítomný poslanci súhlasili s programom Obecného zastupiteľstva v Tibave konaného dňa 

16.12.2022. 

 

            ZA:   6 

 PROTI:   0   

 ZDRŽALO SA : 0 

 

 

4. Kontrola plnenia uznesení z OZ 21.10.2022 
- Sťažnosť p. Godočíka – zatiaľ pozastavená, nebola prejednávaná nakoľko nemáme podnety. 

Čakáme na vyjadrenie polície. 

- Jednorazový ročný príspevok pre Senior klub Šírava – nesplnené, zaslaná mesačná zmluva nie 

ročná 

- Úcta k starším a darčeky - splnené 

- Úhrada výdavkov kultúrneho programu Úcta k starším starostom obce Mariánom Čuhaničom - 

splnené 

- Odmeny poslanci – splnené  

- Odmeny zamestnanci OcÚ a sociálny podnik s.r.o. – splnené  

- Odmena HKO – pozastavené (na základe podanej sťažnosti odmena odložená) 

- Odmena kronikárka – nesplnené -občan a bývalý poslanec František Hadváb zatiaľ nepredniesol, 

či kronikárka pracovala. 

- Kniha Tibava – darovanie knihy občanom, ktorí nemajú trvalí pobyt ale platia obci dane (rod. 

Marešová) -splnené 

- VZN – nový cenník 

 

Všetci prítomný poslanci berú na vedomie kontrolu plnenia uznesení z Obecného zastupiteľstva 

v Tibave konaného dňa 21.10.2022 

 

            ZA:   6 

 PROTI:   0   

 ZDRŽALO SA : 0 

 

 

5. Schválenie rozpočtu na rok 2023 
Starosta Marián Čuhanič predniesol pár slov ku návrhu rozpočtu na rok 2023. Pri tvorbe rozpočtu 

starosta uviedol, že sa snažili vychádzať len z tých prepočtov zo zdrojov verejných, lebo nie je 

schválený ešte rozpočet štátny. Hlavný kontrolór obce podotkol, že poslanci nemajú rozpočet pred 

sebou a tak rozdal pár výtlačkov návrhu rozpočtu poslancom a dal návrh, aby sa rozpočet preberal 

bod po bode, keďže máme nových poslancov. 
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Príjmy 

Mesačný príjem – podielové dane, ktoré nie sú každý mesiac v rovnakej výške. Približný ročný 

príjem od občanov vo forme daní a poplatkov je vo výške cca 221 500 €. Celkový príjem  - bežný 

rozpočet je vo výške 259 908 €. 

Kapitálové príjmy – Rekonštrukcia Domu smútku 35 000 €. Vypracovaný projekt Domu smútku, 

v ktorom je zahrnutá nielen rekonštrukcia domu, ale i technika (malotraktor, mulčovač, vlečka 

v cene +- 22 000 eur) a vytvorenie pracovného miesta.  

COVID náklady na zamestnanca boli refundované štátom.  

Celkový príjem 383 408 €. 

HKO Jaroslav Majoroš informoval všetkých prítomných, že obec má navrhnutý vyrovnaný rozpočet 

(príjmy = výdajom). V prípade, že chceme niečo ušetriť do rezervného fondu, je potrebné znížiť 

výdaje vzhľadom na získavané prijmi. Starosta obce skonštatoval, že nie všetky navrhnuté financie 

musia byť vyčerpané. Predpokladá, že niečo aj usporíme do rezervného fondu. Taktiež starosta obce 

informoval poslancov, že úpravou VZN o daniach TKO upravíme výšku príjmov, ale upozornil, že 

dane sa platia raz ročne a na celý rok, no k zvýšeniu výdajov môže dôjsť aj v priebehu roka. 

 

 

Výdaje 

V ekonomickej klasifikácii prevádzkové stroje, prístroje, zariadenia a náradia (633004) sa poslanci 

OZ opýtali, čo všetko táto klasifikácia zahŕňa a prečo došlo k úprave položky z 300 € na 1 000 € 

(keďže v rozpočtovom opatrení z 10.6.2022 táto položka nebola prítomná). Starosta obce 

argumentoval, že v rámci klasifikácii 633 a 634 môže dôjsť k zmenám bez schválenia OZ. 

Poslanec Peter Kudelás mal dotaz ohľadne častejšieho zvolávania zastupiteľstva a častejšieho 

schvaľovania nákupu napr. pri všeobecnom materiály. Čo mu bolo vysvetlené, obec nemôže 

zakúpiť veci nad 3 000 € bez súhlasu zastupiteľstva.  

Zastupiteľstvo sa dohodlo znížiť rozpočet - všeobecný materiál z 5 000 € na 4 000 €.  

Pracovné odevy, obuv a pracovné pomôcky (položka 633 010). Poslanec Peter Kudelas položil 

otázku pre koho sa kúpili veci z tejto položky. Starosta obce odpovedal na položenú otázku. 

Pracovné oblečenie sa kúpilo zamestnancom obce: Fečik, Sabo, Rebjak, Guzej, Paulo. Návrh 2023 - 

200 € .  

Poslanec Mgr. Dávid Bilohlavek mal otázku na reprezentatívne náklady (500 €), čo je v tejto 

položke zahrnuté. Na tento dotaz mu odpovedala pracovníčka OcÚ, napr. i minerálka, ktorú teraz 

pijeme, či slané pečivo, káva alebo čaj pre návštevy . 

Náklady na kosenie – benzín (1500 – 1700 €). Poslanci Peter Kudelás a Mgr. Dávid Bilohlávek sa 

vyjadrili, že táto suma sa im zdá vysoká (na to, že v roku 2022 nebolo potrebné často kosiť) a 

priznali, že vedia o prípadoch keď zamestnanci OÚ si kradli benzín z kosenia domov. Nechceli 

povedať meno zamestnanca. Taktiež cena benzínu za posledný rok sa zvýšila o 60% - 70%, čo je 

tiež vidieť v nákladoch. HKO Jaroslav Majoroš prečítal náklady na benzín za minulé obdobie pred 

COVIDom (v roku 2020 530 €) a za obdobie 2022 1500 € (skoro trojnásobok). Mgr. Barbora 

Šulganová navrhla opatrenia ako napr. kontrolu výdaja benzínu a zavedenie knihy výdaja. 

Náklady na nákup zariadení a opravu prevádzkových strojov, prístrojov, zariadení, tech – v roku 

2022 upravený na 1100 € nákup kosačky STIHL krovinorez a údržba kosačiek; v roku 2021 veľký 

rozdiel (3633 €) s rokom 2022 – dôvod generálna oprava traktorovej kosačky. Návrh 2023 500 €. 

Náklady Budovy a objekty – 635006- sú to náklady za minulé obdobie - práca MŠ linoleum; oprava 

verejného osvetlenia. Je potrebné prešetriť prečo v roku 2023 je návrh 4 130 €. 

Poslanci prechádzali jednotlivé položky rozpočtu. 

Poslancov zaujímalo čo všetko je zahrnuté pod položkou všeobecné služby keďže táto položka 

zahŕňala 5 000 €. Poslankyňa Mgr. Barbora Šulganová prečítala informácie o tejto položke. 

Starosta obce poznamenal, že v rámci projektu musí byť všetko uhradené dopredu a až následne 

potom sa náklady refundujú štátom. 

Školenia zamestnancov – tento rok sa zúčastnili školenia riaditeľka MŠ, vedúca školskej jedálne, 

zástupca riaditeľky MŠ, pracovníčka OcÚ (mzdová pracovníčka), starosta. 
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HKO Jaroslav Majoroš mal otázku, či sa ráta s týmto nákladom externej účtovníčke (paní 

Lukáčová), ktorej platíme 430 € mesačne. Poslanci diskutovali i o iných obciach o veľkosti Tibavy, 

ako napr. Choňkovce kde je 1 pracovníčka, alebo Koromľa, ktorá taktiež spolupracuje s externou 

účtovníčkou. Pracovníčka OcÚ vysvetlila, že v jej pracovnej zmluve je uvedené pracovná pozícia 

administratívny pracovník nie ekonómka, a tomu je prispôsobená i mzda a to i napriek tomu, že 

v inej oveľa menšej dedine bez škôlky s tromi zamestnancami majú pracovníčku s vyššou platovou 

triedou a tiež neúčtuje. Starosta obce odpovedal na otázku o potrebe externej ekonómky, že zatiaľ 

áno je potrebná. 

Stravovanie – strava pre zamestnancov vo forme stravných lístkov – okrem pracovníčky OcÚ, 

ktorej je poskytnutý finančný príspevok na stravu. V nákladoch na stravné sú zahrnutí i zamestnanci 

Sociálneho podniku Tibava s.r.o.. Sociálnemu podniku sa po ukončení roka náklady na stravné 

vyfakturujú. 

Odmeny zamestnancov mimoprac. pomeru-dohody – zástup v MŠ, paní Hreňová. V roku 2022 

očakávaná skutočnosť 500 €. Návrh na rok 2023 2 000 €, poslanci sa spýtali starostu obce či je 

v tejto položke potrebné navýšenie na 2 000 €. Poslanci diskutovali či nie je možná úprava na 1 000 

€ ? Pracovníčka obce argumentovala: v škôlke máme 25 deti – dve triedy. 

Dotácia pre FK Tibava 9 400 € – starosta obce kontaktoval jednotlivé obce, ktorých občania 

navštevujú FK Tibava so žiadosťou o dotáciu/pomoc – čiastočnú úhradu nákladov (prísľub sme 

dostali z obci Porúbka, Choňkovce, Koňuš, Petrovce, Nižné Nemecké – nejakým spôsobom nám 

pomôžu). Poslanec Peter Kudelás vysvetlil, že nemôžeme žiadať mesto Sobrance o dotáciu, keďže 

Sobrance majú svoj vlastný aktívny futbalový klub. Starosta obce mal otázku, či si vie FK Tibava 

vykompenzovať výchovné/ zarobiť predajom hráča, na čo mu bolo povedané, že ak chce hráč odísť 

do iného klubu, predáva sa podľa tabuľky, ktorá je záväzná pre všetky kluby, ale momentálne FK 

Tibava nemá hráča ktorý chce odísť do iného klubu a momentálne s takými financiami nemôžeme 

počítať, že pribudnú do rozpočtu. Podľa zaslaného zoznamu máme cca 90 hráčov celkovo (na 4 

kategórie/ súťaže), asi 61 hráčov do 19 rokov (prípravka, žiaci, dorast) a cca 37 hráčov cezpoľných 

(trvalý pobyt iný než Tibava). Hlavný kontrolór poznamenal, že FK sa zaregistroval na 2 % z dane, 

z čoho môže byť nejaký zisk. Sú kontaktované obce, kde tiež bude nejaký príjem avšak, je potrebné 

si uvedomiť, že klub nielenže môže predať, ale i kupovať hráčov. Futbal nie je ziskový. Občan Peter 

Palko potvrdil slová Jaroslava Majoroša a zopakoval myšlienku, že je potrebné, aby sa zháňali i iné 

zdroje na futbal. Starosta obce navrhol, keďže najvyššie náklady idú práve na dopravu hráčov, aby 

porozmýšľali, či by nebolo dobré, ak by obec zakúpila 15 miestny mikrobus.  

Dotácia Klub dôchodcov – v rozpočte nesprávne uvedená suma. Dotácia je zahrnutá v ekonomickej 

klasifikácii pod iným číslom 1 000 €, navrhnutá oprava. 

Náklady na kultúrno – spoločenské akcie – v roku 2022 mala obec 740. výročie (suma 6 150 €). 

Návrh na rok 2023 3 300 €.  

SOZA poplatok za akcie, autorské práva – obecný rozhlas. 

MŠ platy a réžia  - HKO mal otázku, čo dostávame od štátu pre MŠ ? Odkiaľ sú zdroje na platy pre 

zamestnancov MŠ?  Odpoveď starostu obce: Momentálne máme 25 deti, 3 pedagogických 

zamestnancov a 2 nepedagogických zamestnancov. Platy sú uhradené z podielových daní, ktoré sú 

závislé od zamestnaných občanov v obci. Na otázku HKO či by obec mala rovnaké podielové dane, 

resp. či by ušetrila 43 000 €, ak by nemala náklady na MŠ, bolo odpovedané, že nie. Podielové dane 

by sa znížili. Školy a školské zariadenia sú v správe samosprávy. 

Potraviny MŠ – mesačná faktúra je cca 700 €. 

 

6. Schválenie / úprava VZN č. 4/2019 
Starosta obce predniesol Dodatky za vývoz odpadu 

-  v roku 2022 za 1ks bežnej 110 - 120 litrovej nádoby cena 1 € 

- rok 2023 je cena 1,25 €  

Dal návrh na zvýšenie ročného poplatku za vývoz komunálneho odpadu a drobné stavebné odpady 

na kalendárny rok 2023. Jeho návrh bol 14 €. 
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Všetci prítomný poslanci súhlasili a zvýšili ročný poplatok za vývoz komunálneho odpadu a drobné 

stavebné odpady na kalendárny rok 2023 a budúce obdobia na výšku 14 € ročne. 

 

 

            ZA:   6 

 PROTI:   0   

 ZDRŽALO SA : 0 

 

 

7. Kultúrno- spoločenské akcie na rok 2023 
Starosta obce pre lepšiu orientáciu ozrejmil poslancom všetky predminulé kultúrno-spoločenské 

akcie v obci a dal návrh, či by nebolo možné, aby poslanci sa viac zapájali do obecných akcií a tým, 

by sa každému i určovala ročná odmena. 

 

Všetci prítomný poslanci súhlasili, aby odmena pre poslancov bola počítaná nasledovne. 

Za každú účasť na obecnom zastupiteľstve odmena 30 €. 

Za účasť a pomoc na kultúrno-spoločenských akciách v obci odmena 50 € . 

Všetky sumy sú uvedené v čistom príjme. 

 

            ZA:   6 

 PROTI:   0   

 ZDRŽALO SA : 0 

 

Bol podaný návrh na zorganizovanie plesu v obci a to v mesiaci február Futbalovým klubom 

Tibava. Poslanec Peter Kudelás za FK Tibava daný návrh odmietol z dôvodu nedostatku času 

a plánovanej dovolenky. Dohodli sa na akcií v lete – športový deň, v ktorom bude zorganizovaný 

futbalový turnaj, ktorý zabezpečí FK Tibava. 

  

  

Všetci prítomný poslanci súhlasili s nasledovnými kultúrno-spoločenskými akciami v roku 2023: 

Ples v mesiaci február 

MDŽ 

Stavanie mája 

Športový deň – organizáciu futbalového turnaja zabezpečí FK Tibava. Obdobie začiatok prázdnin.  

Úcta k starším 

Mikuláš 

 

            ZA:   6 

 PROTI:   0   

 ZDRŽALO SA : 0 

 

 

8. Rôzne 

A) Osobitný zreteľ rod. Hadvabová 
Slovo dostala občianka PaedDr. Valéria Hadvabová, ktorá chcela vysvetliť všetkým prítomný 

poslancom históriu majetku, dôvod žiadosti o odpredaj majetku na základe osobitného zreteľa za 

cenu 1 €. Občianka vysvetlila, že podľa histórie jej rodine patril pozemok zasahujúci až na obecné 

ihrisko, ktorého sa jej rodina vzdáva a žiada iba o odpredaj pozemku, ktorý je ohradený. Taktiež 

tvrdila, že oplotenie/ ohradenie pozemku zrealizovala ešte v minulosti obec, ktorá jasne akceptovala 

hranice ich pozemku. Kolaudačné rozhodnutie rodinného domu sa našlo po 45 rokov. Hlavný 

kontrolór obce sa opýtal PaedDr. Valérii Hadvabovej, či nedisponujú starou kúpnou zmluvou 

a listom vlastníctva prejedávaného pozemku. Občianka PaedDr. Valéria Hadvabová dodala, že 
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majetková podstata sa k tomuto pozemku nedá dopátrať. O niečo neskôr HKO poznamenal, že 

v 2016 roku im bolo schválené vtedajším OZ odpredaj pozemku m2 za 2,50 €, ktoré sa nedotiahlo 

až do konca. PaedDr. Valéria Hadvabová poznamenala, že vie dokázať, že pochybením obce nebola 

zapísaná ani nehnuteľnosť na danom pozemku. HKO položil otázku: Prečo sa rodina neobráti na 

súd. HKO vytýkal občianke, že chýba kúpno - predajná zmluva, nie je žiaden dôkaz o vlastníctve 

(list vlastníctva), chýba majetková podstata a menovací dekrét. Taktiež vytkol, prečo v roku 2016 

nebol pozemok zahrnutý v rozhodnutí o dani. Občianka Hadvabová vysvetlila, že pracovníčka OcÚ 

bola vyzvaná o nápravu hneď, keď si rodina všimla. HKO poznamenal, že obec má vypracované 

VZN o nakladaní s majetkom obce a osobitný zreteľ by sa mal vzťahovať na predaj majetku za 1 € 

v prípade ak bude slúžiť na záujmy verejno-prospešné (napr. dom dôchodcov).  

Prítomní poslanci diskutovali o osobitnom zreteli, o jeho podstate a význame a predaji pozemku 

v minulosti. HKO vyzýval, že je potrebné všetko zdokladovať. Obec nemôže na základe čestného 

prehlásenia predávať pozemky na základe osobitného zreteľa. Občianka PaedDr. Valéria Hadvabová 

tvrdila, že všetky potrebné doklady sa stratili na úrade ešte v minulosti.  

 

B) Vodovod Táňa - HKO mal otázku ku odkúpeniu pozemku MRK Táňa - projekt vodovod – 

starosta obce informoval, že je zmluva o budúcej zmluve. Dnes majú nešetrených 1 890 € 

z konečnej sumy 2 000€. 

 

C) Dom smútku – starosta obce informoval o stave projektu a kolaudácií. 

 

D) Športovo-relaxačné centrum – HKO Jaroslav Majoroš položil otázku, prečo projekt nebol 

schválený a prečo sa projekt opätovne neobnovil. Starosta obce prečítal odpoveď MIRRI 

o neschválení projektu – neaktuálny rozpočet, neudržateľná možnosť zamestnať 5 ľudí v centre.  

 

E) Slovo dostala poslankyňa Mgr. Barbora Šulganová - projekt – rozšírenie MŠ ihrisko, kde je 
možné požiadať o 20 000 € a spoluúčasť je 5 %, čo je 1000 € . 

 

F) prenájom vrchného bytu v MŠ Tibava – starosta obce informoval o možnosti prenajať 

vrchný byt právnikovi, ktorý by si tam otvoril svoju právnickú kanceláriu. Kuchynská linka 

a nájomné vo výške 170 € (vrátane energií) bolo schválené v minulých zastupiteľstvách 

predchádzajúcimi poslancami OZ. 

 

 

Všetci prítomní poslanci sa zhodli na budúcom mimoriadnom zastupiteľstve, ktorí sa uskutoční 

medzi sviatkami 27 – 29. 12.2022. Na konkrétnom termíne sa ešte dohodne.  

   

 

9. Návrh na uznesenie 
Na základe hlasovania poslancov starosta obce navrhol prijatie uznesení. 

 

Všetci poslanci (6 poslanci) súhlasili s návrhom a schválili uznesenia, ktoré sú prílohou tejto 

zápisnice. 

 

            ZA:   6 

 PROTI:   0   

 ZDRŽALO SA : 0 
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 Na záver rokovania starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na dnešnom 

rokovaní a zaželal všetkým najmä pevné zdravie a ukončil rokovanie. 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka:  Bc. Monika Lukačková     …...............................  

 

 

 

  

 

 

 

 

        …............................................    

                       Marián Čuhanič 

         starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:    Mgr. Dávid Bilohlávek                    …............................. 

 

                       Mgr. Barbora Šulgánová                 ..…........................... 


